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Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga om stadens finansiering av 

flyktingboende. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om miljöbilar. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Ofelia Namazova (KD) ställer en fråga om IS-symboler i skolan. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Joel Laurén (M) ställer en fråga om plan för allmännyttan. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Joar Forsell (L) ställer en fråga om Samtrans. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 8 

Rickard Wall (-) ställer en fråga om finansborgarrådet bevakar 

Värtabanans möjligheter till eventuell framtida persontrafik på 

två spår trots rådande markexploateringar längs dess nuvarande 

linjedragning. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 15  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 7. 
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§ 16  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och 

delgivits berörda organ anmäls, bilaga 8. 

 

 

§ 17  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 18 december 2015. 

 

 

§ 18  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2015-12-14 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Om inte 

annat framgår inträder den senast valda ersättaren sist till 

tjänstgöring för sitt parti. 

3. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

4. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

5. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2015-12-14 behandlas, bilaga 9. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 

  


